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  Latvijas Kokkopju-Arboristu biedrība (turpmāk LKAB) ir saņēmusi 
Jēkabpils iedzīvotāju lūgumu izteikt viedokli par «Jēkabpils pašvaldības 
paziņojumu par publisko apspriešanu koku ciršanai Rīgas ielā 216K, 
Jēkabpilī».  
  Izskatot publiskajai apspriešanai portalā jekabpils.lv publicētos 
dokumentus, LKAB ir sagatavojusi, aizpildījusi un nosūtījusi Jēkabpils 
domei publiskās apspriešanas aptaujas lapu. LKAB secina, ka vēlme 
veikt Krustpils pils parka rekonstrukciju un labiekārtošanu ir atbalstāma, 
bet publiskajai aptaujai sagatavotie dokumenti ir sagatavoti pavirši, 
daļēji atbilst Latvijas likumdošanai. Dokumentos tiek izmantota 
terminoloģija (Koks labā dendroloģiskā stāvoklī), kura nav saprotama, 
shēmā iztrūkst dažu koku atrašanās vietas. Parējos iemeslus, kadēļ nav 
atbalstāma iecere par koku ciršanu Rīgas ielā 216K, Jēkabpilī» esam 
izteikuši aptaujas lapā.  
  Vidusdaugavas TV 10. marta sižetā Jēkabpils pilsetas domes 
Teritorijas plānošanas nodaļas vadītaja Kristīne Garde skaidro: « 
Izzāģējam tos kokus, kurus arī eksperts atzinumā ir sniedzis, ka tie ir 
izzāģējami. « LKAB rīcībā esošā informācija (eksperta atzinums) 
neliecina, ka visu 79  koku ciršanu ir rosinājis eksperts. Eksperta 
atzinumā par mazvērtīgiem ir atzīti tikai 36 koki. Vēl par 20 kokiem 
pašvaldībai ir jālemj cirst kokus vai sakopt to vainagus un saglabāt. 
  LKAB atgādina, ka parka atjaunošanas projekts bez sadaļas par koku 
aizsardzību būvniecībā, šo prasību neievērošana no darbu izpildītāju 
puses un vāja kontrole no pasūtītāja ( domes būvvalde, būvuzraugs) 
atbildīgajām personam, ilgtermiņā var nodarīt daudz būtiskāku 
kaitējumu parka kokiem ( tas attiecas uz jebkuriem kokiem publiskajā 
telpā, arī ielu malās, skolās, bērnudārzos).
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